
Zápis z jednání školské rady při ZŠ Jungmannovy sady Mělník, 

příspěvková organizace 
 

Zápis č.  1/2024 

Konaná dne:  14. 10. 2024 

Přítomni:   Bc. Petr Kowanda 

 Ing. Radka Pšeničková, MBA 

 Mgr. Miroslava Bělochová 

  Mgr. Monika Šulcová 

 Petra Řezníčková 

 Mgr. Petra Šulcová  

Host: PaedDr. Dalibor Ullrych ředitel školy 

 

 

Program jednání: 

Bod 1. Jednací řád 

Bod 2. Volba předsedy ŠR 

Bod 3. Výroční zpráva  

Bod 4. Změna vnitřního řádu ŠD a ŠK 

Bod 5. Dotaz ředitele školy na zřizovatele – dopravní situace u školy 

Bod 6. Dotaz ředitele školy na zřizovatele – povrch hřiště 

 

 

Ředitel školy svolal školskou radu ve složení: 

za pedagogy: Mgr. Miroslava Bělochová, Mgr. Monika Šulcová 

za zákonné zástupce: Petra Řezníčková,  Mgr. Petra Šulcová 

za zřizovatele jmenováni: Bc.  Petr Kowanda, Ing. Radka Pšeničková, MBA 

Na základě usnesení RM ze dne: 7. 10. 2024 

Přílohou zápisu je: 

Příloha č 1_Výpis z jednání Rady Města R/799/2024/SKOL ze dne 7. 10. 2024 

 

 

 

Bod 1. Schválení jednacího řádu ŠR ZŠ Jungmannovy sady Mělník,, 

příspěvkové organizace  

 

Návrh jednacího řádu s účinností k 14. 10. 2024 byl členům ŠR zaslán 

k připomínkování ředitelem školy dne 9. 10. 2024. 

 

HLASOVÁNÍ: PRO 6, ZDRŽEL SE: 0 PROTI: 0 

 



Závěr: K předloženému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky, doplnění 

ani komentáře ze strany školské rady.  

 

Jednací řád školské rady při ZŠ Jungmannovy sady Mělník, příspěvková 

organizace byl schválen s účinností k 14. 10. 2024 

Přílohou zápisu je:  

Příloha č. 2_Jednací řád ŠR 

 

 

 

 

Bod č. 2. Volba předsedy ŠR 

Po úvodním představení jednotlivých účastníků bylo přistoupeno k volbě 

předsedy školské rady.  

Předsedou školské rady byla navržena Mgr. Petra Šulcová  

 

HLASOVÁNÍ: PRO 5, ZDRŽEL SE 1, PROTI: 0  

 

Závěr: Mgr. Petra Šulcová byla zvolena předsedkyní školské rady při ZŠ Mělník, 

Jungmannovy sady Mělník, příspěvková organizace 

 

 

 

 

Bod 3. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy 2023/24 ZŠ Mělník, 

Jungmannovy sady, příspěvkové organizace  

Ředitel školy všem členům školské rady rozeslal e-mailem Výroční zprávu  ZŠ 

Mělník, Jungmannovy sady, příspěvkové organizace za rok 2023/2024.   

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

Závěr: K předloženému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky, doplnění 

ani komentáře ze strany školské rady.   

Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy 2023/24 ZŠ Mělník, 

Jungmannovy sady Mělník, příspěvkové organizace  

Přílohou zápisu je:  

Příloha 3_Výroční zpráva o činnosti školy 2023/24 ZŠ Mělník, Jungmannovy sady, 

příspěvkové organizace 

 

 



Bod 4. Změna vnitřního řádu školní družiny a vnitřního řádu školního 

klubu. 

 

Školská rada vzala na vědomí změnu vnitřního řádu školní družiny a vnitřního 

řádu školního klubu, která se týká úpravy výše poplatku za školní klub a školní 

družinu. Poplatek byl navýšen ze stávajících 100 Kč na 200 Kč, na základě 

rozhodnutí zřizovatele. Viz. Výpis z jednání RM R/436/2024/SK ze dne 27. 5. 2024. 

Přílohou je:  

Příloha 4_Výpis z jednání Rady Města ze dne 27. 5. 2024 

Příloha 5_Vnitřní řád školní družiny  

Příloha 6_Vnitřní řád školního klubu 

 
 

 Bod 5. Dotaz ředitele školy na zřizovatele – řešení dopravní situace u školy 

Ředitel vznes dotaz na p. místostarostu Bc. Petra Kowandu k problematice 

dopravního řešení v blízkosti školní jídelny a před školou, v návaznosti na 

komunikace s radním p. Tomášem Trejbalem, která proběhla při zahájení školního 

roku. 

 Zejména v časech přivážení a odvážení žáků do  a ze školy autem, dochází 

k nebezpečným situacím, které by vyřešilo umístění závory ke vjezdu do úseku 

před školní jídelnou a zároveň navýšení kapacity pro parkování  před školou by 

mohlo napomoci k bezpečnějšímu pohybu žáků a vozidel v bezprostředním okolí 

školy. Ředitel s ohledem na blížící se třídní schůzky žádal zástupce města o 

informaci, v jaké fázi se nyní celá akce nachází.  

Pan místostarosta Bc. Petr Kowanda informoval, že celá věc je intenzivně 

projednávána v rámci projektu rekonstrukce celé ulice mezi jednotlivými 

zainteresovanými odbory úřadu. Nyní je řešeno záporné stanovisko úseku 

památkové péče k umístění parkoviště. O dalším průběhu bude pan ředitel 

informován.  

 

Bod 6. Dotaz ředitele školy na zřizovatele – povrch hřiště 

 Ředitel vznesl dotaz na pana místostarostu Bc. Petra Kowandu, zda by bylo 

možné zařadit do investic realizaci nového povrchu jednoho z hřišť u školy, 

s ohledem na to, že kostky, ze kterých je povrch nyní sestaven již některé chybí, 

některé praskají a již není možné povrch obnovit nákupem dílů, protože již se 

nevyrábějí.  

Místostarosta sdělil řediteli, aby kontaktoval p. M. Neubauerovou a p. Gabriela, 

kteří mají toto v gesci a domluví se s nimi na dalším postupu. Odhadem se jedná 

o investici ve výši 250 000 Kč.  

 

  

Dne 14. 10. 2024 



Zapsala: Radka Pšeničková 

 

 

  


